

报名表

Application Form

| | | | | | | |
|--------------------------|--|--------------|--|--------------------|---------------|---------------|
| 姓名 Name | | 性别 Gender | | 出生年月 Birth Date | | 照片 Picture |
| 学校年级 School | | | | | | |
| 通讯地址 Address | | | | | | |
| 邮编 Postcode | | 手机 Mobile | | | 微信号 Wechat | |
| 中文程度 Chinese Level | | | | | | |
| 指导教师 Tutor | | | | 手机 Mobile | | |
| 个人 获奖 情况 Awards | | | | | | |
| 备注 Remarks | | | | | | |

温馨提示：故事脚本以文字形式提交，可以用本国语言撰写，也可以用中文或英文撰写。在根据脚本录制视频时，请注意以下几点。

1.讲故事录制视频建议用手机横屏录制，不需要配背景音乐。录制视频建议选在具有纪念意义的地标处，故事脚本中可以先进行少年儿童自我介绍、地标介绍，再联系本地抗疫情况展开讲述。

2.如果故事讲述者需要在视频中展示绘画、书法等作品，请将绘画、书法等作品照片作为附件一并提交。

3.如果故事讲述者需要在视频中展示歌曲、舞蹈、乐器演奏等作品片段，请在邮件中附上节目视频一并提交。

4.如果故事讲述者具有中文能力，请在视频中予以展示。

Tips: The story script is submitted in the form of text. The script could be written in your native language, also could be written in Chinese or English. At the same time, pay attention to the following points.

1. The story recording video should be made with the horizontal screen of the mobile phone, without background music. The video is recommended to be selected at the landmark of the city, in which children could first introduce themselves, landmarks, and then the story of fighting Covid-19.
2. If the storyteller needs to display paintings, calligraphy and other works in the video, please submit the pictures of paintings, calligraphy and other works as attachments.
3. If the storyteller needs to show pieces of songs, dances, musical instruments and other works in the video, please submit the program video together with the email.

4. If the storyteller could speak Chinese, please show it in the video.